
 
 
Vprašanja in pobude – 20. seja OSOR z dne 17. 2. 2022 
 
Vprašanja 
Lovro Bačun  

− Zanima ga, kako je glede obvoznice, saj se je na nanj obrnilo več občanov, ki živijo na tem 
območju, ob eni ali drugi trasi, ki je predvidena za obvoznico. Na podlagi objave, ki je bila 
objavljena na FB, je razvidno, da je nova podlaga s predlaganimi opcijami izdelana leta 2019 
pri podjetju ZUM. Na strani ERAR je razvidno, da je občina te dokumente plačala. Prosi, če 
lahko dobijo te podlage (podlage za novo umestitev obvoznice). Prav tako prosi za kopijo 
podpisane naročilnice, s katero je bilo to tudi naročeno. 

Odgovor občinske uprave: 
Poročilo glede aktivnosti točka 10. na 21. redni sejo OSOR. 

 
− Kako daleč je izdelava peš prehoda iz ulice Ruške čete do Petrolove črpalke. Se je kaj naredilo? 

Zdaj trenutno morajo hoditi naokoli, da lahko pridejo do črpalke. 
Odgovor občinske uprave: 
Dostop do bencinske črpalke v Rušah je mogoč iz dveh smereh in obe predstavljata varno pot. 
Je pa občina ponovno pozvala lastnika glede stališča, saj na prvi poziv nismo prejeli odgovora. 

 
 
Darko Knez 

− Kdo je pobudnik prestavitve trase ruške obvoznice? 
− Kdo je naročil izdelavo dodatne variante, študije? 
− Kdo umešča nove trase v občini? 
− Koliko proračunskega denarja je bilo porabljenega v letih 2018, 2019, 2020, 2021 in 2022? 

Odgovor občinske uprave: 
Poročilo glede aktivnosti točka 10 na 21. redni sejo OSOR. 

 
− Prosi za pojasnilo, koliko proračunskega denarja je bilo porabljenega v sodnih postopkih in 

povezanih stroškov za plačilo odvetniških storitev v zadevi proti Tomiju Prosniku. Zanimajo ga 
tudi stroški vseh revizij, ki so bile izvedene v CEZAM-u, od nastopa županjinega mandata do 
današnjega dne (16. 2. 2022). 

Občina Ruše je naročila dve reviziji za pregled poslovanja JZ Center za mlade Ruše in sicer pri 
podjetjih 4E d.o.o., znesek 7.001,05 EUR ter revizijo kadrovskega poslovanja pri podjetju Revidicom 
Plus d.o.o., znesek 1.830,00 EUR. Odvetniški stroški so vključeni v pavšalno pogodbo z odvetnico. 

 
 
Drago Bolčina 

− Ali se Občina Ruše ravna po uredbi o zelenem javnem naročanju? Ali se pri naročanju živila JZ 
OŠ Janka Glazerja, upoštevajo minimalni deleži, ki jih mora doseči naročnik glede kakovosti 
živil. 

− Kdaj se bo dokončalo košarkarsko igrišče na Smolniku, vključno s poslikavo igrišča? 
Odgovor občinske uprave: 
Otvoritev igrišča je načrtovana 9. 4. 2022, ob Pomladnem dnevu športa. 

 



 
 

 
Barbara Jert 

− Prosi za poročilo porabe proračunske postavke PP 4326, konto 402503 – pluženje javnih 
površin,  
− za leto 2020 po mesecih,  
− za leto 2021 po mesecih, 
− za januar 2022 
− ter odgovor, kje bo občina črpala sredstva za zimo 2022 (november, december), če bo do 

poletja 2022 postavko porabila. 
Odgovor občinske uprave: 
V primeru, da bodo sredstva na proračunski postavki porabljena bo občina enako kot vsa leta do 
sedaj uporabila zakonske inštrumente in ukrepe za zagotovitev potrebnih sredstev. 
Poročilo porabe je v prilogi. 

 
 
 
Pobuda 
 
Drago Bolčina 

− V letu 2022 je planirana izgradnja kanalizacije v Trpinovi in Gozdarski ulici. Ob tej investiciji kot 
svetnik Levice daje pobudo, da se ustrezno uredi tudi druga komunalna infrastruktura vključno 
z asfaltno prevleko ulice. Sedaj, ko je urejena zemljiškoknjižna situacija in je vse preneseno v 
javno dobro upravičeno, pričakujejo, da ne bo več izgovorov in odlašanja. Tudi izgovor na račun 
kohezijskih sredstev, ki jih lahko ne dobimo, za krajane ne bodo izgovor. Če se lokalna skupnost 
zadolžuje, pa naj se zadolžijo tudi za nas občane, ker so že siti obljub. 

Odgovor občinske uprave: 
O poteku investicijskih del bodo občani posebej obveščeni.  

 
− Od 17. 2. 2022 bi kot svetnik občinskega sveta želel zaradi lažjega dela dobivati gradivo za seje 

OSOR v papirni obliki. 
 
Barbara Jert 

− Pridobitev začasne rešitve sanitarijev na območju smučišča Areh. Prosili bi za realizacijo 
premičnih sanitarijev, ki jih bo občina namestila in bodo stala na območju smučišča in na 
parkirišču, ter bodo nameščena celotno leto 2022, oziroma tako dolgo, dokler občina ne bo 
sprejela OPN za ta prostor in bodo uredili komunalno infrastrukturo na tem območju. Občina 
ima dovolj lastnega zemljišča na tem območju, da sanitarije stojijo celotno leto, kot javni WC 
za vse pohodnike in turiste, smučarje in podobno. 

Odgovor občinske uprave: 
Občina Ruše že več let rešuje problematiko sanitarijev. V letošnji zimski sezoni je bila dosežena 
rešitev z ostalimi deležniki, se pa strinjamo, da je potrebno zagotoviti stalno rešitev, ki bo neodvisna 
od drugih deležnikov. 

 
 


